

Fisheries and Oceans Canada / Pêches et Océans Canada
ADDENDUM ONE / ADDENDUM UN
February 23rd 2023 / le 23 février 2023
30004033

Modifications to the Anse aux Basques Pilot Wharf /
Modifications au quai des pilotes de l'Anse aux Basques

QUESTION #1 (EN)

On drawing 121918.001-401 page 3 of 3 it is indicated on the plan view that there are railings on each side of the concrete steps, however there are no details of these railings. Are they to be supplied and installed or will they be part of the future phase of this project? If we are to supply and install them. Do you have a detail?

RESPONSE #1 (EN)

The guardrails are not required for this project, they will be added by a gcc team.

QUESTION #1 (FR)

Sur le dessin 121918.001-401 page 3 de 3 il est indiqué sur la vue en plan qu'il y a des garde-corps de chaque côté des marches en béton, cependant il n'y a aucun détails de ces garde-corps. Est-ce qu'ils sont à fournir et installer ou feront-ils parti de la phase future de ce projet? Si nous devons les fournir et installer. Avez-vous un détail?

RÉPONSE #1 (FR)

Les gardes de corps ne sont pas requis pour ce projet, ils seront ajoutés par une équipe de la gcc.

QUESTION #2 (EN)

On drawing 121918.001-401, page 2 of 3, it states that we need to put a new epoxy paint in the location of the demolished wheel chases. We could not find any technical specifications on the epoxy to be applied. Epoxy paints represent a wide range of products with different prices & application methods, do you have a specific product for this application?

RESPONSE #2 (EN)

After checking with the designer here are the details required:

- Apply one coat of primer (intercure 200) and one coat of finish (interguard 475HS) to the steel base of the antenna.
- Follow the manufacturer's recommendations for surface preparation. These two products are from International

QUESTION #2 (FR)

Sur le dessin 121918.001-401, page 2 de 3, il est indiqué que nous devons mettre une nouvelle peinture époxy à l'emplacement des chasse-roue démolis. Nous n'avons pas trouvé de spécifications techniques sur l'époxy à appliquer. Les peintures epoxy représente un éventail de produits plutôt large avec des prix & méthodes d'application très variées, est-ce que vous avez un produit spécifique pour cette application?

RÉPONSE #2 (FR)

Après vérifications avec le concepteur, voici les détails exigés :

- Appliquer une couche de primer (intercure 200) et une de finition (interguard 475HS) pour l'acier des bases de l'antenne.
- Suivre les recommandations du fabricant pour les préparations de surfaces. Ces deux produits sont de la compagnie International